
Aan het College van Burgemeester en Schepenen 
 
Betreft: snelheidscontrole in onze gemeente 
 
 
Geachte Burgemeester en Schepenen 
 
Het blijkt dat de afgelopen jaren weinig  snelheidscontroles werden uitgevoerd in onze 
gemeente noch met  mobiele noch met de vaste camera’s. Het gevolg is dat er te snel gereden 
wordt in onze gemeente. De leden van de verkeersadviesraad worden hier dan ook regelmatig 
over aangesproken. 
 We beseffen wel dat het  onbegonnen werk is om in elke straat asverschuivingen, 
vernauwingen of andere maatregelen uit te voeren om de snelheid van het gemotoriseerd 
verkeer onder controle te houden. 
 Voorbeelden in andere gemeenten tonen ongetwijfeld aan dat snelheidscontroles en boetes bij 
overtreding van de maximaal toegestane snelheid in deze wel efficiënt kunnen werken. 
 
De raad adviseert het College om de bevolking omtrent deze problematiek  te sensibiliseren  
door middel van het gemeentelijk infoblad, infopanelen, organisatie van ludieke activiteiten 
i.s.m. verenigingen, enz. 
Tevens adviseert de raad het college  om er bij de commissaris van de politiezone BRT op aan 
te dringen om de snelheidscontroles drastisch te verhogen en bij overdreven snelheid boetes 
uit te schrijven .  
 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Luc Van Eesbeek 
 
Voorzitter verkeersadviesraad 


